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 Komisja Rozwoju Gospodarczego po dokonaniu analizy projektu budżetu na rok 2021 pozytywnie 
opiniuje założenia projektu budżetu oraz proponowane do realizacji inwestycje. 

 Zgodnie z charakterystyką wydatków w poszczególnych działach, na drogi publiczne gminne 
przeznaczono środki w wysokości 2.221.495,24 zł.  

Kwota ta obejmie wydatki: 

- zakup materiałów i wyposażenia (cement, kruszywo, piasek do napraw, paliwo), usługi 
remontowe związane z przywróceniem dróg do stanu pierwotnego, transport, odśnieżanie, 
wykaszanie poboczy – 441.033,72 w tym na realizację przedsięwzięć z Funduszu Sołeckiego 
71.133,72, 
- różne opłaty i składki – 14.382,00 - opłata za zajęcie pasa drogowego na terenie gminy 
Lisewo, 
- wydatki inwestycyjne stanowią kwotę 1.766.079,52 i obejmują planowane do zrealizowania 
zadania: 
a) „Przebudowa drogi gminnej Nr 070106C Błędowo - Hanowo" – 177.520,47, 
b) „Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Płużnica” – 757.985,82, 
c) „Przebudowa drogi gminnej Nr 070101C w miejscowości Płąchawy” -825.573,23 , 
d) Rozpoczęcie przebudowy drogi gminnej Nr 070131C w miejscowości Czaple – 5.000,00. 

Inwestycje te wpłyną na znaczny rozwój w tym sektorze. W projekcie budżetu na 2021 r. po raz 
kolejny brakuje jednak środków na renowacje istniejących gminnych dróg asfaltowych.  

 Przewidywany deficyt budżetowy w kwocie 5.394.000,00 zł budzi obawy. Budżet skonstruowany 
jest spójnie i zapewnia ciągłość działania i rozwój gminy w 2021 r. 

 Ponadto członkowie Komisji stwierdzili, że w projekcie budżetu po raz kolejny nie zostały ujęte 
zadania takie jak: droga osiedlowa w Błędowie, poszerzenie pobocza wzdłuż drogi gminnej  
w Wiewiórkach (pod las), zwiększenie środków na kruszywo (na drogi i pobocza dróg gminnych), 
zakup numeracji budynków gminnych (remizy i świetlice) oraz zwiększenie środków dla 
Ochotniczych Straży Pożarnych. Członkowie komisji zwrócili również uwagę, że należałoby 
zwiększyć diety sołtysom i radnym. Dodatkowo należałoby wprowadzić oznakowanie ograniczenia 
tonażu na drogach gminnych. Proponujemy wprowadzenie tych zadań w ciągu roku  
z wolnych środków, jeżeli takie się pojawią. 
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